



---

<i>Voorzitter</i>	Freddie Kiel
<i>Aanwezigen</i>	Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Minqiu Korevaar, Janne van Asselt, Zazi Nieuwenhuijs
<i>Afwezige(n)</i>	Robin Wacanno, Tim de Groot, Lola Fioole, Jippe van Roon
<i>Ambtelijk secretaris</i>	Yara Kluiters
<i>Gast</i>	Pim Meulensteen

---

## 1. Opening

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:04.

## 2. Notulen & actielijst

*De notulen van de plenaire vergadering van 241001 en 241008 zijn geaccepteerd.*

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen.

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk.



PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen.

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke stukken.

Laten staan.

(PV 240924) Actie iedereen - Opzet voor beleidsplan in het document zetten.

Gedaan. De deadline voor het schrijven van de teksten is aankomende zondag.

(PV 241001) Actie Fay en Janne - Het boeken van het huisje voor het evaluatieweekend.

Gedaan. Het is geboekt, maar de factuur is er nog niet.

(PV 241008) Actie Janne- Nodig Bora Fidan uit voor een vergadering.

Gedaan. Nog geen reactie.

(PV 241008) Actie Janne - Zet de feedback die de raad heeft op het advies op een rijtje voor de vergadering met Bora Fidan.

Laten staan.

(PV 241008) Actie Janne- Stuur mail naar Kees over de reactie van de FSR FNWI 24/25 op het stemvoorstel nieuwe onderwijsdirecteur College of Sciences en voeg hierbij de opmerking over de cursussen toe.



Gedaan.

(PV 241008) Actie Michelle- Informeer Kees wie er in de taakgroep zitten.

Gedaan.

(PV 241008) Actie Freddie- Rooster maken voor inloopmoment is zodat er altijd iemand aanwezig is.

Gedaan.

(PV 241008) Actie Freddie- Document aanmaken voor ideeën, vragen en aantekeningen tijdens inloopmoment.

Gedaan.

(PV 241008) Actie WPC - Ontwerpen van banner en checken of er via BVO en de borden ook promotie gedaan kan worden.

De banner is onderweg en het navragen is nog bezig. Laten staan.

### **3. Post**

#### **In**

Geen post.

-

#### **Uit**

-

### **4. Mededelingen**





Tim is er niet en heeft Mitch gemachtigd. Robin, Lola en Jippe zijn er ook niet en hebben niemand gemachtigd.

Freddie geeft aan dat er geen PV is volgende week. Janne voegt toe dat er nog maar 2 PVs zijn voor het IO, dus dat de commissies aan de slag moeten met bedenken wat er besproken moet worden.

Salma vraagt of iedereen naar het document kan kijken met persoonlijke teksten en foto's, omdat er nog een aantal mensen zijn die nog dingen moeten invullen.

## **5. Updates commissies, DB, CSR**

### ***DB***

Lieve allemaal,

Vanuit DB wil ik jullie herinneren dat er over 3 weken een IO is. Ga dus met je commissie bespreken wat jullie hier naar toe willen brengen, zodat we dit eerst nog op een PV kunnen bespreken! Het BO is niet veel later, dus denk hier ook vast over na. Vorige week hadden we ook de eerste teambuilding activiteit, wat erg gezellig was. Fay is nog steeds druk met het plannen van het evaluatieweekend, als het goed is is het boeken ongeveer rond. Dat was het wel!



Tot vanavond!

-----

## **CSR**

Hi all,

Hier een CSR update:

Zoals jullie weten is Lola afwezig wegens een hersenschudding, maar gelukkig kan ik een CSR update geven gebaseerd op de FSR/CSR voorzitters vergadering van afgelopen week:

- Budgetrechten van FSRs: De CSR gaat legal advice aanvragen over wat de rechten zijn van de facultaire studentenraden m.b.t. de centrale UvA begroting.
- Beleidsplan: Het jaarplan/beleidsplan is bijna af, de FSRs zijn gevraagd om input/comments te geven als het jaarplan af is.
- Mediation: De FdR had gevraagd om meer informatie rondom de mediation tussen het CvB en de CSR, maar wegens hun afspraken rondom vertrouwelijkheid is dit moeilijk. De CSR gaat samen met Peter-Paul Verbeek een statement schrijven over hoe de mediation gaat. Er komt ook meer informatie over hoe de vote of no confidence effect heeft op de ITK (Instellingstoets Kwaliteitszorg).
- Notulen PV: Op aanvraag van de FdG gaat de CSR de notulen van hun PV's weer op de website publiceren en ze zullen de notulen van hun PV naar de FSRs sturen bij de PV uitnodiging die we wekelijks krijgen. [Hierdoor



krijgen we weer CSR updates, maar het is dus ook altijd mogelijk om de CSR PV bij te wonen!]

Liefs en beterschap gewenst aan Lola <3,

Freddie

-----

### **WPC**

*Geen update.*

-----

### **ORC**

Hoi iedereen,

Mijn update is door ziekte een beetje vertraagd. ORC is druk bezig met het opzetten van de samenwerking met de opleidingscommissies. De eerste OC's hebben de datum voor hun eerste vergaderingen opgegeven en hier zullen we proberen bij aan te sluiten om kennis te maken. Ook wordt het FOC voorbereid. Er is een conceptdatum geprikt en samen met de andere commissies wordt de agenda opgesteld. Laat het vooral weten als er nog onderwerpen zijn die bij het overleg met de OC's aan bod moeten komen.

Ook met andere dossiers is een start gemaakt. Op de afgelopen vergadering zijn onder andere stagecontracten, de OER-A, kwaliteitsafspraken en samenwerking tussen de UvA en VU besproken.



Door mijn eerdergenoemde ziekte zal ik vanavond niet bij de PV aanwezig kunnen zijn :(.

Met vriendelijke groet,

Robin Wacanno

---

**OFC**

HI ALL,

Dan ook nog van mij een OFC update:

Volgende week is het Facilitair Overleg, laatste kans om nog met input/vragen/ideeën te komen! We zijn druk bezig met roostering en gaan ook met course evaluation aan de gang. Beleidsplan, jaarplanning, etc, etc.

Tot snel!

---

**Studentassessor**





- De nota diversiteit is besproken op het DT-overleg. Die zal binnenkort ook jullie kant op komen.
- Volgende week heb ik een afspraak met de centrale studentassessor. Als je hier nog iets voor hebt, laat het weten

---

## **BVO**

BVO update!!!

- De datum voor het beta broertjes weekend (BBW) is nu officieel het weekend van 6 tot 8 december geworden. Als je mee wilt; het inschrijfformulier komt er zsm aan!
- Eerder was ergens (volgens mij bij WPC of iets met faciliteiten) het idee van een statiegeldautomaat gevallen. Ik heb de meningen van de verenigingen gevraagd aangezien zij drankjes exclusief statiegeldprijs verkopen. Niet alle verenigingen waren hier fan van, maar enkele vonden een automaat een goed idee en vertrouwden hun leden genoeg om hun statiegeld weer bij hun vereniging in te leveren. Ik heb BVO wel beloofd dat wij eerst gaan informeren voordat wij zo'n automaat echt willen aanvragen (@OFC voor het facilitair overleg ;) )





Ten slotte nog even dezelfde herinnering die ik bij BVO heb gedeeld: alsjeblieft niet de vergaderruimte zomaar binnenkomen als er een vergadering bezig is. Klop eerst en kijk dan of je een seintje krijgt!

---

## **6. Vaststellen agenda**

1. Opening
2. Notulen & actielijst
3. Post in/uit
4. Mededelingen
5. Updates commissies, DB, CSR
6. Vaststellen agenda
7. Roostering
8. Protesten tegen bezuinigingen op hoger onderwijs
9. Fundraiser Artsen zonder Grenzen
10. W.v.t.t.k.
11. Evaluatie stukken
12. Evaluatie PV



13. Rondvraag
14. Actielijst
15. Punten volgende agenda
16. Sluiting

*De agenda is vastgesteld.*

## **7. Roostering**

Freddie zegt dat dit stuk over de roostering van werkcolleges gaat, omdat deze vaak te laat worden ingeroosterd.

Michelle zegt dat dit project de afgelopen jaren een beetje stil staat. In eerdere jaren werd er door de FSR FNWI meer gefocust op Glass en vorig jaar heeft de FSR FNWI er niks mee gedaan.

### **Discussiepunten**

#### **1. Is het stuk niet duidelijk?**

#### **2. Klopt de informatie?**

#### **3. Mist er informatie?**

Pim noemt dat dit project al best wel lang loopt en hij vroeg zich af hoe de raad weet dat het probleem nog steeds aanwezig is. Michelle zegt dat het is besproken met Kees in het jaar 22/23. In één van die besprekingen is gevraagd of het probleem nog steeds loopt en dit was toen zo, Michelle gaat



ervan uit dat het nog steeds een probleem is omdat er door de vorige raden niks aan is gedaan.

Janne geeft aan dat de vervolgactie mist. Michelle antwoordt dat het OFC hiermee verder gaat als dat nodig wordt geacht door de raad.

#### **4. Discussiemoment:**

##### **a. Wat vindt iedereen van de minimaal twee weken?**

Janne vindt het logisch en zegt dat het bij haar altijd wel nageleefd wordt. Michelle probeert oude nieuwjaarsenquêtes te zoeken, maar ze weet niet zeker of het onderwerp hierin werd behandeld. Het lijkt haar handig als dat dit jaar wel gebeurt. Freddie zegt dat het ook nog besproken kan worden bij het FOC.

Pim zegt dat hij aanneemt dat de kerstvakantie niet wordt meegerekend. Michelle zegt dat ze daar nog niet over heeft nagedacht.

##### **b. Zijn er nog andere punten waar we op moeten letten?**

##### **c. Heeft iemand nog input?**

Tim zegt dat het beter moet. Pim geeft aan dat er gekeken kan worden naar het laten vallen van een aanwezigheidsplicht als de twee weken regel niet wordt nageleefd. Ook zegt hij dat er soms 2 werkgroepen tegelijk zijn, maar dat dit dan niet in het rooster staat omdat de groepen nog niet zijn ingedeeld. Michelle zegt hierover dat vakcoördinatoren hier verantwoordelijk voor zijn. Pim wil weten of het mogelijk is om alsnog iets in het rooster te zetten als deze situatie voorkomt. Michelle antwoordt dat



ze nog in het begin van het dossier zitten en dat ze ook nog met roostering gaan zitten.

Janne zegt dat het niet mogelijk was om een voorkeursgroep aan te geven toen de UvA nog geen Glass gebruikte en dat dat nu wel mogelijk is, maar dat ze niet weet in hoeverre er iets mee gedaan wordt. Ze stelt voor om hier ook naar te kijken. Michelle denkt dat dit per opleiding anders kan zijn, aangezien er bij haar niet naar gekeken wordt.

\*Actie Michelle- Verder werken aan het dossier roostering.

## **8. Protesten tegen bezuinigingen op hoger onderwijs**

Het eerste protest is 18-10-2024 en de tweede is 14-11-2024.

### **Discussiepunten**

#### **1. Is het stuk niet duidelijk?**

Pim vraagt of met steunen wordt bedoeld dat er een post wordt geplaatst op Instagram. Freddie zegt ja en dat de raad zo kan aangeven dat ze dit protest steunen.

#### **2. Klopt de informatie?**

#### **3. Mist er informatie?**

#### **4. Discussiemoment:**

##### **a. Wat vinden we van de demonstraties?**

Mitch zegt dat Tim de acties van de LSVb en de WOinActie steunt.



Michelle vindt het goede demonstraties, die zeker moeten plaatsvinden omdat ze zelf ook niet achter de langstudeerboete staat. Minqiu zegt dat ze het eens is met Michelle en voegt toe dat dit een onderwerp is waar de FSR zich over kan uitspreken.

Freddie zegt dat de demonstratie van 14 november nog niet helemaal is uitgewerkt, dus dat de raad nog even moet afwachten over deze demonstratie.

#### **b. Willen we meedoen?**

Michelle wil meedoen aan de demonstratie van 18 oktober. Freddie is bij de demonstratie van 18 oktober en ook bij die van 14 november.

#### **c. Willen we studenten inlichten/aanmoedigen om mee te doen?**

Tim wil dat de raad helemaal meedoet en dat de raad ook studenten moet aanmoedigen om mee te doen. Michelle geeft aan dat veel studenten zich niet bewust zijn van de demonstratie doordat ze hun e-mail niet lezen en dat het daardoor goed is om ook op andere manieren studenten in te lichten.

#### **d. Zijn er verder nog manieren waarop we dit protest zouden willen steunen?**

Janne denkt dat verhalen op Instagram beter worden bekeken dan posts. Ook denkt ze dat het leuk is als er ter plekke verhalen worden gemaakt, als er mensen van de raad aanwezig zijn.



Freddie noemt dat er een verschil zit in persoonlijk of als raad naar een demonstratie gaan. Ze vraagt zich af wat de meningen hierover zijn. Janne zegt dat de raad kan meedoen door te promoten en niet in de kamer aanwezig te zijn, verder vindt ze dat het een persoonlijke keuze moet zijn per persoon of ze gaan.

### **5. Missen er stemvoorstellen?**

### **6. Kloppen de stemvoorstellen?**

Janne vraagt waar de raad precies voor stemt, promoten of aanwezig zijn. Freddie antwoordt dat het om promotie gaat. Janne vraagt of het promoten gaat om studenten op de hoogte te brengen of om studenten op te roepen om mee te doen. Freddie zegt dat dit de eigen invulling van de raad is. Michelle zegt dat er ook naar de e-mail van de UvA gekeken kan worden om te zien wat zij doen. Freddie is het hier mee eens en voegt toe dat het belangrijk is om aan de studenten duidelijk te maken dat de aanwezigheidsplicht vervalt vanuit de UvA. Janne vindt alles goed, maar ze wilde duidelijkheid.

### **7. Stemverklaring**

### **8. Stemmen**

**Stemvoorstel 1:** De FSR FNWI 24/25 steunt de demonstraties tegen bezuinigingen op hoger onderwijs op 18 oktober en 14 november.

Voor: 9

Tegen:

Blanco:

Onthouden: 3

*Stemvoorstel 1 is aangenomen.*



\*Actie WPC- Verhaal maken over 18 oktober.

Mitch vraagt wat er in het verhaal moet, aankondigen wat er is of oproepen om mee te gaan naar de demonstratie. Salma voegt toe dat je ook een poll kan maken en dat je het dan een beetje in het midden laat. Freddie vraagt of er nog beslist moet worden wat er in het verhaal komt of dat de WPC er zelf invulling aan kan geven. Zazi zegt dat de WPC er invulling aan kan geven.

\*Actie WPC -Maak in november een verhaal over de demonstratie van 14 november.

## **9. Fundraiser Artsen zonder Grenzen**

### **Discussiepunten**

#### **1. Is het stuk niet duidelijk?**

Janne zegt dat één van de doelen is om een constructief statement te maken over een onderwerp dat speelt onder studenten, en vraagt zich af wat er wordt bedoeld met "een onderwerp". Zazi antwoordt dat dit gaat over het conflict tussen Israël en Palestina. Janne geeft aan dat het stuk gaat over een fundraiser voor Artsen zonder Grenzen, maar dat ze zich afvraagt of deze fundraiser dan specifiek over Gaza gaat of juist neutraler is. Volgens Zazi gaat het over het oorlogsgebied in Israël en Palestina en wil ze een statement maken dat er daar heel veel geweld is en dat dat niet gesteund wordt. Janne voegt toe dat Artsen zonder Grenzen ook actief is



op andere plekken, maar Zazi zegt dat de fundraiser wel specifiek voor dit conflict is en dat er ook een specifiek Gazafonds is. Janne vindt het in het stuk niet helemaal duidelijk waar de fundraiser precies voor is. Zazi zegt dat het principe van het stuk vooral de fundraiser is om ervoor te zorgen dat er hulp komt in plaats van een demonstratie. Ze benadrukt wel dat de fundraiser om Gaza gaat en niet over Artsen zonder Grenzen omdat het de Dag van de Medische Dokter is.

## **2. Klopt de informatie?**

Pim kan nergens een manier vinden bij Artsen zonder Grenzen om alleen aan Gaza te doneren. Zazi dacht dat ze een manier had gevonden om alleen aan Gaza te doneren, maar Pim denkt dat dat niet klopt. Zazi zegt dat ze er nog niet goed naar had gekeken omdat ze niet wist hoe het stemvoorstel zou lopen, maar dat het ook een optie is om het alsnog te promoten als steun voor Gaza. Freddie zegt dat de raad hier later op terug kan komen.

## **3. Mist er informatie?**

## **4. Discussiemoment:**

### **a. Wilt de raad een fundraiser houden?**

Fay vindt het houden van een fundraiser een goed idee, maar alleen als de raad neutraal blijft. Ze denkt dat de raad over dit onderwerp geen raadsmening moet vormen omdat niet alle studenten worden vertegenwoordigd.

Zazi snapt dat het over dit specifieke onderwerp gaat, maar ze weet ook niet of de raad alle studenten vertegenwoordigt met het steunen van de





demonstratie over de langstudeerboete en vraagt zich af wat het verschil voor Fay is. Fay antwoordt hierop dat dat onderwerp over onderwijs gaat en dit onderwerp niet. Ze geeft aan dat ze dezelfde mening deelt, maar niet vindt dat de raad een mening moet vormen. Ze wil wel een fundraiser, maar voor meerdere gebieden. Ze denkt dat als er een algemene fundraiser wordt gehouden er nog steeds een deel naar Gaza gaat en dat dat heel goed is, maar dat het niet op die manier gepromoot moet worden. Zazi wil weten of Fay het dan wil promoten als een fundraiser voor Artsen zonder Grenzen omdat het de Dag van de Medische Dokter is en Fay bevestigt dit.

Tim is voor de fundraiser, voornamelijk door de koppeling aan de Dag van de Medische Dokter.

Janne sluit zich aan bij Fay. Ze zegt dat ze wel een fundraiser wil, maar dat de raad niet de keuze moet maken welk gebied dit het hardste nodig heeft en dat Artsen zonder Grenzen zelf een betere inschatting kunnen maken van hoe ze het geld verdelen. Ze zegt dat bij de promotie wel genoemd kan worden dat ze hulp aanbieden in Gaza, maar ze stelt voor om ook andere gebieden te benoemen.

### **b. Zo ja, willen we Artsen zonder Grenzen als doel kiezen?**

Salma vraagt of het Rode Kruis ook een optie is. Zazi vraagt of ze 50/50 wil doen. Salma antwoordt dat ze de studenten de keuze wil geven welk doel ze steunen omdat dit neutraler is. Zazi zegt dat het logistiek gezien handiger is om één doel te kiezen. Fay sluit zich bij Zazi aan, ook omdat het qua marketing handiger is. Freddie zegt dat het een mogelijkheid is om



bij het Rode Kruis naar specifieke gebieden te doneren. Salma benadrukt dat ze het wel algemeen wil houden.

Zazi wil nogmaals benadrukken dat de fundraiser niet per se gaat om de Dag van de Medische Dokter, maar vooral om aan te geven dat de raad kan laten zien dat er bekend is wat er speelt onder de studenten. Ze vindt een fundraiser een neutrale manier om aan te geven dat de raad geen standpunt inneemt, maar dat het wel zichtbaar wordt dat er iets mee gedaan wordt. Ze wil dat er hier onderscheid in gemaakt wordt als mensen dit niet willen, aangezien er altijd een neutrale fundraiser kan komen, maar dit specifieke stuk hier niet voor was bedoeld.

Fay zegt dat ze er moeite mee heeft dat Zazi zegt dat een fundraiser neutraal is en dat er geen standpunt wordt gekozen, terwijl het wel een fundraiser is voor een specifiek gebied. Zazi antwoordt dat ze door een fundraiser te houden over een conflict niet een kant kiezen in het conflict zelf, aangezien er niet wordt gezegd dat de hulp naar Israëliëse of Palestijnse slachtoffers gaat en dat het ook een onderwerp is wat heel erg speelt onder de studenten, waardoor het goed is als er iets mee wordt gedaan door de raad. Fay vindt dat er de laatste week amper dingen zijn gebeurd op de faculteit over dit onderwerp en dat er dus geen directe aanleiding is om een kant te kiezen of er heel erg mee bezig te zijn als studentenraad zijnde, ze wil meer bezig zijn met dingen zoals de langstudeerboete. Ze wil de fundraiser wel promoten, maar niet vanuit de raad. Zazi zegt dat er ook verschil is in perspectief. Ze doet dit omdat het voor haar persoonlijk belangrijk is en niet omdat ze vindt dat het een taak van de raad is. Meerdere studentenraden hebben hier wel een mening over



gegeven en Zazi denkt dat dat best wel impact kan hebben. Ze zegt dat het oké is als de FSR FNWI er niks mee wil doen, maar dat een mening geven niet per se een slecht iets is. Fay zegt dat ze al in het DB overleg heeft aangegeven dat geen mening beter is en dat ze daar nog steeds volledig achter staat en dat Janne toen aangaf dat het binnenkort de Dag van de Medische Dokter is en dat ze zo een beetje op het idee kwamen van een neutrale fundraiser. Zazi zegt dat het stemvoorstel misschien aangepast moet worden.

Salma heeft een idee, namelijk dat het slim is om voor te stellen dat studenten naar andere landen moeten kijken waar mensen niet kunnen studeren en dat het dus wordt losgekoppeld van de Dag van de Medische Dokter en meer gericht op studenten.

Mitch vraagt zich af of het nu dan gaat om het Artsen zonder Grenzen of specifiek Gaza. Zazi geeft aan dat het nu moet gaan over of mensen überhaupt nog iets willen doen met het onderwerp Gaza of dat er nagedacht moet worden over een neutrale fundraiser. Freddie voegt toe dat het gaat over hoe de fundraiser gepromoot wordt en wat erbij staat. Ze zegt dat het belangrijk is dat de raad het op een rijtje krijgt wat nu het idee is.

Salma wil het graag neutraal houden en meer richten op studenten, maar vind een fundraiser wel goed. Janne zegt dat Salma een goed punt heeft met de studenten, maar dat het misschien handig is om daar langer over na te denken om ideeën te verzinnen, dus dat het beter uitgesteld kan worden in dat geval. Zazi vraagt of het dan dus losgekoppeld wordt van Gaza. Janne zegt dat ze dit lastig vindt, het lijkt haar het beste om voor een



organisatie geld op te halen en dat die organisatie kan kiezen waar ze het geld aan uitgeven.

Freddie zegt dat er nu een verschil is in een fundraiser voor studenten of een fundraiser voor Artsen zonder Grenzen op de Dag van de Medische Dokter. Ze vraagt zich af wat mensen liever doen.

Janne denkt dat het handiger is om het op een later moment te doen, zodat alles goed uitgewerkt kan worden en dat het dan ook mogelijk is om allerlei acties in de grote hal te houden. Mitch zegt dat hij het studentengedeelte goed vindt, alleen dat de Dag van de Medische Dokter wel medisch moet blijven en dat er ook niet heel veel tijd is om het nog te regelen.

Freddie geeft aan dat er de hele tijd gesproken wordt over verschillende dingen. Fay wil aanvullen op Janne dat ze AUF heeft gevonden, het is een goed doel dat geld inzamelt voor gevluchte studenten in Nederland. Ze denkt dat een fundraiser voor Artsen zonder Grenzen op 7 november te kort dag is. Ze wil het alsnog doen, maar dan ook later nog een grote fundraiser. Salma denkt dat het misschien handig is als de fundraiser van Artsen zonder Grenzen via de FSR van Geneeskunde wordt geregeld.

Mitch denkt dat het probleem is dat iedereen twijfelt of het wel gaat lukken om een fundraiser te organiseren voor 7 november. Freddie denkt dat de raad het kan proberen, maar dat als het niet lukt dat ook oké is.

Fay voegt hieraan toe dat het ook een idee is als de mensen die willen helpen een half concreet plan maken voor de volgende PV en dat er dan gekeken kan worden of het haalbaar is en of de rest van de raad kan helpen.



Zazi wil weten hoe de raad denkt over het loskoppelen van de fundraiser van het onderwerp Gaza, aangezien er een nieuw stuk geschreven moet worden als dit zo is. De meerderheid is voor loskoppelen.

Freddie zegt dat er bedacht moet worden of er nu gestemd gaat worden en waarop er gestemd gaat worden. Ze vraagt zich af of het nodig is om een tweede stemvoorstel te maken.

Zazi denkt dat het een idee is om te stemmen of er een fundraiser moet komen op 7 november, losgekoppeld van Gaza en als mensen hiertegen zijn dat de raad dit later op kan pakken en een nieuw stuk kan schrijven.

De raad is het hiermee eens.

### **i. Hebben mensen nog andere ideeën voor een doel?**

#### **c. Willen we DT bij deze fundraiser betrekken?**

Pim geeft aan dat het DT het niet mag matchen. Promoten lijkt ze leuk, maar vinden ze moeilijk omdat er geen facultaire studentennieuwsbrief is. Het DT raadt aan om naar het Amsterdamse Universiteitsfonds te kijken omdat zij vrijer hun geld mogen uitgeven, of contact op te nemen met bedrijven.

Mitch vraagt zich af waarom het DT het niet mag matchen. Pim antwoordt dat het DT geen geld mag uitgeven aan iets wat geen onderwijs is. Freddie voegt toe dat het contact opnemen met bedrijven tijd kost, dus dat hier op tijd aan begonnen moet worden.



Janne wil voorstellen aan Cirfood of zij per verkocht product een bijdrage willen leveren. Freddie en Janne denken dat de kans dat dit gaat lukken niet heel groot is.

#### **d. Zijn er nog andere suggesties of ideeën?**

Mitch wil stroopwafels verkopen. Freddie zegt dat eten lastig is, omdat de kantine daar moeilijk over doet. Janne zegt dat je daar omheen kan werken door te zeggen dat je iets krijgt als je doneert in plaats van dat ze verkocht worden.

#### **e. Wie zouden er willen helpen bij de fundraiser?**

Janne stelt voor dat de organisatie wordt gesplitst in voorbereiding en op de dag zelf.

Vorbereiding: Minqiu, Michelle, Freddie, Mitch, Salma

Dag zelf: Janne, Mitch, Freddie, Zazi, Michelle

Michelle zegt dat er die dag ook een COBO is en dat er daar misschien ook gevraagd kan worden om donaties.

Salma zegt dat ze op de dag niet kan, maar dat ze wil proberen te helpen met de voorbereiding.

Freddie zegt dat nu de fundraiser ingestemd kan worden en dat er later gestemd kan worden op de promotie hiervan. Het merendeel van de raad geeft aan dat ze qua promotie willen focussen op de Dag van de Medische Dokter.



De raad besluit om twee stemvoorstellen te behandelen.

## 5. Missen er stemvoorstellen?

### 6. Kloppen de stemvoorstellen?

### 7. Stemverklaring

### 8. Stemmen

**Stemvoorstel 1:** De FSR FNWI 24/25 wil een fundraiser organiseren voor Artsen zonder Grenzen op de Dag van de Medische Dokter (7 november).

Voor: 9                      Tegen:                      Blanco:                      Onthouden: 3

*Stemvoorstel 1 is aangenomen.*

**Stemvoorstel 2:** De FSR FNWI 24/25 wil bij de fundraiser een focus leggen op Gaza.

Voor: 2                      Tegen: 3                      Blanco:                      Onthouden: 7

*Stemvoorstel 2 is niet aangenomen.*

\*actie Zazi en Freddie - Opzetten van het organiseren van de fundraiser.

Freddie wil weten of dit stuk anoniem, vertrouwelijk of openbaar moet worden. Er wordt besloten dat het openbaar kan blijven.

## 10. W.v.t.t.k.

## 11. Evaluatie stukken



Pim vindt het leuk dat er nulletjes en eentjes voor het stuk staan, maar hij zou graag zien dat ze matchen met het agendapunt. Zazi geeft aan dat ze dat ingewikkeld zou vinden. Freddie zegt dat de huidige manier makkelijker is omdat het alsnog de volgorde aangeeft.

Mitch zegt dat bij het stuk van Michelle “ja” is aangegeven bij de bijlagen, maar dat dit niet nodig is als er bijlagen staan omdat het dan logisch is dat er bijlagen zijn. Dus “nee” of bijlagen erbij zetten.

Fay vond dat het stuk over de fundraiser niet helemaal duidelijk was, waardoor er een redelijk lange discussie was.

## **12. Evaluatie PV**

## **13. Rondvraag**

Mitch zegt dat de lettucesmeets is gecrasht, maar dat er echt een groepsfoto gemaakt moet worden. Er moet mogelijk een weekenddag gekozen worden. Michelle vraagt of ze op een bepaalde manier gekleed moeten. Mitch stelt zwart/wit/paars voor.

Zazi voegt toe dat Jippe niet op de foto wil en dat Lola waarschijnlijk nog niet beter is.

Yara vraagt of de raad nog voorbeelden nodig heeft van vakken waarbij het cijfer niet op tijd gepubliceerd is. Michelle antwoordt dat ze de voorbeelden nog willen.

Freddie vraagt of het oké is als het promobord uit de vergaderkamer naar de FSR kamer wordt verplaatst.





## 14. Actielijst

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke stukken.

(PV 241008) Actie Janne - Zet de feedback die de raad heeft op het advies op een rijtje voor de vergadering met Bora Fidan.

(PV 241008) Actie WPC - Ontwerpen van banner en checken of er via BVO en de borden ook promotie gedaan kan worden.

(PV 241015) Actie Michelle- Verder werken aan het dossier roostering.

(PV 241015) Actie WPC- Verhaal maken voor demonstratie van 18 oktober.

(PV 241015) Actie WPC -Maak in november een verhaal over de demonstratie van 14 november.

(PV 241015) Actie Zazi en Freddie - Opzetten van het organiseren van de fundraiser.

## 15. Punten volgende agenda

De volgende PV gaat niet door.

## 16. Sluiting

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:17.